
Wloclawek, dnia 20.04.2021r.

Arkadiusr Piasecki

Radny Rady Miasta

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

W sprawie odnowienie oznakowania poziomego pnej(cia dla pieszych pned budynkiem

Spoldzielni Mieszkaniowgj,,Pof ud nie"

W imieniu Mieszkaric6w osiedla Poludnie zwracam siq z pro(bq o odnowienie oznakowania

poziomego przejicia dla pieszych przy ulicy Broniewskiego przed budynkiem Sp6ldzielni

Mieszkan iowej,, Poiud nie."

Brak widocznego przejicia dla pieszych utrudnia reakcjq kierowcow.

Do interpelacji zalqczam zdjqcie.

Uprzejmie proszq Pana Prezydenta o pozytywne rozpatrzenie proSby,

Z powaianiem
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